

Resolutions passed at the Annual General Meeting (“AGM”) held on 30 March 2026

Oman Oil Marketing Company S.A.O.G (“Company”) is pleased to inform the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community that the AGM of the Company was held at 3 pm on Monday, 30 March 2026 through the electronic platform for holding General Meetings of Muscat Clearing and Depository Company (“MCD”) (www.mcd.gov.om). The shareholders who attended the AGM represented 75.425% of the share capital of the Company. The following resolutions were passed at the AGM:

1. The report of the Board of Directors on the activities of the Company and its financial status for the financial year ended 31 December 2025 was approved.
2. The Company's Board of Directors Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2025 was approved.
3. The Auditor's Report on the Company's audited financial statements for the financial year ended 31 December 2025 was approved.
4. The proposed cash dividends to the shareholders, as on the date of the meeting, amounting to 60 Baisa for each share for the financial year ended 31 December 2025 was approved.
5. The sitting fees of members of the Board of Directors and members of the Board's subcommittees were approved for the financial year ended 31 December 2025 and the sitting fees for the financial year ending 31 December 2026 was fixed.
6. The proposal to distribute a total sum of RO 133,753.423 as the Board of Director's remuneration for the financial year ended 31 December 2025 was approved.
7. The AGM was notified of the related parties' transactions entered into during the financial year ended 31 December 2025.
8. The AGM was notified of the amounts spent for the Company's social responsibilities activities for the financial year ended on 31 December 2025.
9. The proposal of allocating RO 200,000 for corporate social responsibility activities for the financial year ending 31 December 2026 was approved.
10. The criteria to appraise the performance of the Board of Directors was approved.
11. The appointment of Protiviti to carry out annual appraisal for the performance of the Board during the financial year ending 31 December 2026 and the proposed remuneration was approved.
12. The appointment of PricewaterhouseCoopers LLC (PwC) – Oman as the auditors for the financial year ending 31 December 2026 and the proposed remuneration was approved.
13. The following individual was elected to the Board of Directors of the Company:

Name	Independent/non-independent
Adil Abdullah Ali Al Yahyai	Independent



**Meeting secretary
Mohammed Al Farsi**

القرارات الصادرة في اجتماع الجمعية العامة السنوية بتاريخ ٣٠ مارس ٢٠٢٦م

يسر شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع (الشركة) اعلان هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بأنه تم عقد الجمعية العامة السنوية للشركة في تمام الساعة الثالثة (٣:٠٠) من مساء يوم الاثنين الموافق ٣٠ مارس ٢٠٢٦م عبر المنصة الالكترونية لعقد الجمعيات العامة التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.ع www.mcd.gov.om. ولقد بلغت نسبة حضور الجمعية ٧٥.٤٢٥٪ من رأس مال الشركة، وعليه تم اتخاذ القرارات التالية في اجتماع الجمعية العامة السنوية:

١. تمت الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٢. تمت الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن تنظيم وإدارة الحوكمة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٣. تمت الموافقة على تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٤. تمت الموافقة على مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار ٦٠ بييسة للسهم الواحد للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٥. تم التصديق على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م، وتم تحديد مقدار البديل للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦م.
٦. تمت الموافقة على مقترح توزيع مبلغ إجمالي قدره ٤٢٣.٧٥٣.١٣٣ ريال عماني كمكافآت أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٧. تمت إحاطة الجمعية العامة بالتعاملات والعقود التي أبرمتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة في إطار أعمال الشركة العادية والجارية خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٨. تمت إحاطة الجمعية العامة بالتبرعات التي صرفت لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
٩. تمت الموافقة على تخصيص مبلغ وقدره ٢٠٠,٠٠٠ ريال عماني لدعم أنشطة دعم المجتمع خلال السنة المالية التي سوف تنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦م.
١٠. تمت الموافقة على معايير قياس أداء مجلس الإدارة.
١١. تمت الموافقة على تعيين شركة بروتيفيتي لقياس أداء مجلس الإدارة للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦م، والموافقة على اتعابهم.
١٢. تمت الموافقة على تعيين مكتب برايس واترهاوس كوبرز (بي دبليو سي) – عمان كمراقب حسابات الشركة للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦م والموافقة على اتعابهم.
١٣. تم انتخاب الشخص التالي لعضوية مجلس إدارة الشركة لشغل المقعد الشاغر:

الاسم	مستقل/غير مستقل
عادل عبدالله علي البحياني	مستقل


امين السر
محمد الفارسي